
  

 

 

 

NAV Brukerutvalg //Referat 
  

 // Møtedato: 03/03/2023, kl. 09.00-12.00 

 

// Sted: NAV Grimstad 

 
 

  

// Til stede:   

  

Fra organisasjonene:  

ME-foreningen: Lill-Tove Hole (hoved)   

A-larm v/Aina Sagen (hoved)  

Innvandrerrådet v/ Jaziar Radianti (hoved)  

Kreftforeningen v/ Jostein Sandvik (hoved) 

SAFO v/ Anders Haslestad (vara) 

Ungdomsrepresentant v/ Lilly Maria P. Larsen (hoved)  

FFO (Funksjonshemmedes Fellesorganisasjon) v/ Wenche Madshaven (Landsforeningen for 

pårørende innen psykiatri – LPP (hoved) via Temas 

   

Fra NAV:  

Geir Svendsen, NAV leder ved NAV Arendal  

Øystein Fritzen NAV leder ved NAV Grimstad  

Tonje Johanssen, HR- og lederstøtte ved NAV Grimstad  
 

  

// Forefall: 

SAFO v/ Monika Andersen (hoved) og Anne-Karin M. Møller, Avdelingsleder ved NAV 

Arendal  

 

 

// Referent:  

Tonje Johanssen  
   

 

  

Tema  Dialog/ Beslutning  

 

Aksjonspunkter med 

Lill-Tove 

 

 

 

 

 

 

 

 

Gjennomgang av aksjonspunktene. Legge til rette for brukerpanel i 

saker vi ønsker utredet. Det må legges føringer for hvordan «riggen» 

skal være i hver enkelt sak. 

 

Anne-Karin vil kontakte Aina, Jostein og Lilly for at de skal kunne 

logge seg på Teams. Jaziar deler sin kunnskap om hva som må til for 

å kunne koble seg på og være innlogget. Vi setter av tid i neste møte 

for å sikre at Teams fungerer. 

 



Gjennomgang av 

evalueringen fra 

november-møtet i 2022 

 

 

 

 

Gjennomgang og 

beslutning av forslag til 

Årshjul for 2023 

 

 

 

Informasjon om nye 

lokaler for NAV 

Grimstad fra 2024  

Gjennomgang av evalueringen. Innspill til Tema er digital 

inkludering. Hva opplever de ulike organisasjonene er utfordringen 

med digitaliseringen og få med alle? 

«Alt hva jeg er» ble også spilt inn som tema. Det er veiledning for 

NAV ansatte. Temaet ble presentert i Agder brukerutvalg av Liv 

Flaten. NAV Arendal er i gang med dette opplegget i kontoret. 

 

Årshjulet er utarbeidet for 2023 og lagt opp etter innspillene fra 

evalueringen. ME-foreningen presenterer seg i neste møte. Det er 

viktig at organisasjonene kommer med innspill til tema for møtene 

som gir utbytte for dem. Det vil være muligheter for at tema på 

møtene i september og november er etter organisasjonenes ønsker. 

 

NAV Grimstad og arbeidslivssenteret vil få nye lokaler i 2024. Det er 

tidligere orientert om dette i brukerutvalget, samt til politikerne. 

Anbudsrunden er ferdig, og det var Grøm Eiendom som vant 

konkurransen. De nye lokalene vil bli bygget ved den nye fagskolen 

ved Rønnevoldeskogen i tilknytning til kunnskapsbyen.    
Jakten på 

yrkesidentiteten av 

Sissel Edvardsen  

Viser til vedlagt presentasjon. 

Arbeidsmarked og 

utenforskap av Øystein 

  

Viser til vedlagt presentasjon. 

Evaluering av møtet- 

Øystein/Geir  

  

Evaluering av møtet ble gjennomført. 

 

 

 


